
TSR bestyrelsesmøde   20  /11  -2023  

Tilstede: Dorte, Jesper, Helene, Melanie og Mille 
Fraværende: Dorthe og Maria
Referent: Melanie

Opfølgning fra sidste møde:
- Lys på veje
Sidst var der tale om nogle vejbom, hvor kablerne vil være, som var blevet undersøgt, men Henrik ikke 
ønskede, grundet sikkerhed for kørsel, men stadig undersøgelser af at få gravet kablerne under jorden.

- Vandingsanlæg
Er blevet lavet færdig men mangler testning. 
Jesper undersøger og får testet det i samarbejde med Henrik. er blevet testet og det virker e er hensigten 

- Kameraovervågning
Samme som sidst Maria, skal stadig ind med mit ID og ansøge.

- Udsmykning af ry erstue
Mille er i gang og har været i dialog med Caroline ang. udsmykningen af passer rummet, da det er blevet 
lidt tomt e er der er blevet tømt ud for skabene, hvor de gerne ønsker at få gjort det hyggeligere for dem.

- Automater
De skal begge væk og det bliver der arbejdet på at Helene og Jesper. Vi venter stadigvæk at slik automaten 
bliver hentet, tror lidt de er ligeglade og den anden skal smides ud, det må gøres på en fælles arbejds dag 
- Nøgler
Der er blevet takket ja l et lbud, mangler a ale i forhold l udførelsen. Jesper snakker med amager 
låseservice fredag den 15/12-23 om hvornår det kan blive lavet 

- Rygning forbudt skilte
Melanie er i dialog med Lene, som gerne vil lave dem, Melanie skal bare i gang med det.

- Bogstaver l udendørs banen
Melanie er i dialog med Lene, som gerne vil lave dem, Melanie skal bare i gang med det.

- Lydanlæg
Det fungerede l rideskole stævnet, Jesper tænker der er en løs forbindelse og undersøger det nærmere 

- Oprydning af 1 sal
Dorthe Dia vil oprydde papirer lørdag den 4 december.

Status økonomi
Det ser skide godt ud, ingen store ændringer. 
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Status rideskole
Caroline og Mille vil gøre rummet mere hyggeligt for pigerne, da der er kommet mere plads, og Caroline 
ønsker de har deres egen mikroovn og elkedel derinde, samt gode borde og stole de kan sidde derinde. 
Hovedtøjer skal afprøves og bid skal måles.
Der er købt T-shirt l instruktørerne og der er navn og mærker på.
Der bliver købt jakke, som Mille og Melanie køre ud og får broderet
Der bliver snakket videre omkring rideskolens brug af det store ridehus, hvor det bliver ændret, at 
rideskolen får lov l, at bruge det store ridehus l spring om fredagen den sidste dag i måneden i stedet for 
den første fredag i måneden.
Der er også tale ang. at rideskole kunne bruge det store ridehus lørdag morgen om, at de må bruge l det 

l det første hold fra 10 - 11, som bliver taget videre ang. om det er aktuelt l næste møde.
To af ponyerne som stadig er på rideskolen. Der skal drø es videre ang. nye ponyer med Henrik. Helene og 
Caroline holder møde Henrik onsdag 23/11/23 ang. rideskolen. 

De faste stævne datoer for rideskolen er følgende:
3. marts
28. april
6. oktober
24. november
De er godkendt

Lucia 11/12/23

Indgravering af rideskolepokal Caroline, Mille og Melanie undersøger sagerne.

Status Sponsorudvalget:
Rideskoleforælder, der ønsker 2 store skilte l 5000 om året, som skal være i hver hal, der undersøges mere
i forhold l det ønskede ang. skilte. 
Mogens vil kontakte 2770 og hvis også nogle andre i forhold l sponsorskilte.  

Status ansa e
Ansæ elseskontrakten mangler at blive godkendt, men vil gerne tage op l næste møde, da der er nogle 
punkter i kontrakten som skal italesæ es.
Men skal tages op næste møde, da der mangler nogle medlemmer l at tage op.

Danløn udbetalinger, men bliver talt mere om l næste møde, da  vi mangler medlemmer l at kunne tage 
op.

Status medlemmer/klub 
Kan ses på Dorthes opslag, at der er kommet medlemmer l, men mangler en l at kunne have præcis 
overblik.
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Status stævneudvalg 
Der er planlagt og styr på det kommende stævne, hvor næste møde er søndag 26/11/23, hvor de sidste ng
kommer på plads og overblik over stævnet, samt opretning på equip, hvor der bliver lært de nye 
medlemmer op i brug og opre else af stævner på equip. 

Stævneudvalget tjekker op på stævne materiale, og spring materiale  

Stævne Bomme vogn samle alle stævne bomme på en vogn og en ordentlig presenning.
Og at kigge på at der vil være en tom vogn l stø erne med god presenning over, så vi nemmere kan køre 
dem ind
- vogn l stævne spring materiale, har Mille undersøgt en ny vogn 

Status undervisningsudvalg
Undervisningsudvalget er blevet spurgt l faste arrangementer med ry ermentalitet.
Som udgangspunkt, en gang om måneden, undersøges det videre, hvad det går ud på. 
Kursus med Michael Ladegaard og Anna Svemark  

Status arrangementer
Rideskole stævnet den 12/11, at når der er lidt mindre lmeldinger at rykke stævnet, så der er mere 
ak vitet i cafe

Der er lucia  11/12

Stævne tsr 2 og 3 i 12

Eventuelt
- Rideskolen, Mille, snakket med Henrik ang. dækkener l de små ponyer, da Lo e har tabt sig meget og de 
andre mangler også. Samt at de klippede ponyer har sat meget pels igen og bliver våde og syge, og vi 
mangler dækkener l dem. 
Men der er fundet 4 af ponyerne, men der er stor mangel på de resterende.
Der bliver lu et l mødet med Henrik onsdag om Mille må kigge på dækkener l ponyerne. 
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